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ــــطـ ــــطــمــيــةــ ـ ــــلــمــؤـــســـســ تــأســسـ

م09 / 03 / 2003مــؤكافحطــمسريان،ـفيـ

مـ ـكـؤــســسطـخ ريطـوية طـغ رـربح ـطـ،تمؤ

لطـبشخص طــعمباريطـومهاـذمـطـمام ـطـمسـم 

ــانـ ــ ـ س ــا  اتهاـعل ــايهاـوا ــارنـاش تؤ

ويــةـــيـوفـ اًـملإجـرـاـ ــمؤةصــعـعل هـاـ

فيـاظامهاــلأساسـيـويــبــ ــاًـمــؤــبـــا  ـ

ـــــــــــــ ـ ــــــــــــــرـوـمـــ ــــــاـــ ـــ ـمــــدســمـ

ـــطـ ـــيــمـــمـــؤـــهــــريـــ ـــ فـفـــ ـمــــةــــافــ

.ـــمـــ ـــؤـة ط

ـــرـ دفـفــيـ ـــطــمــ ـمــؤـــســســــطــمــ ــؤــةــ ـ

.رعايطـمرض ــمسريان

ـمــؤـــســـســـــــطــمــــيــةــ ـــــطـمؤكافحــــطـ

ـمســريانــت ــدمــمخــدما ــمصــح طـوـمرعايــطـ

ـلاجــمــؤــاعــ ـطـمؤرض ــمسريانـفيـــمـ ؤ 

ـــرــمــــرـكــــ ـ ـــاتهــعب ـــنـمـــ ـمماا ملمخف 

.ممخصصطـبم ة ا ـ ديثط
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وآخرـيـمـ ياماـً ؤللـفيـثةاياهاـمـ ـمـ 2023عامـجديدـ يلـعل ةاـ ية ـف هـغرنــلأيا يــمب ضاا،ـوعطااــمط ب  ،ـوماـب  ـ ولـيـمـفيــممام

.مـقصطـاماحـومصدرـفخرـمؤ ـيرعاــمؤـسسطـويةمسبـمها2023ـممهـ ـوـمةماحـماـيسمحقـ نـيروى،ـم دـكانــممامـ

مصابـبامسريانـسةـياً،ـقدملـمهــعبرـمرـك ـوو ـدـ ــلأمـلـ(ـ18,472)  ثـخدملــمؤـسسطـعبرـمرك هاــمر  سـوفروعهاـفيــمؤحافظا ـ

وتكللـلـجهــ ـ،ـعبـرـمرـكـ ــمح ـافـمرعايـطـمرضـ ــمسـريانخدمطـفيــمرعايطــلاجمؤاع ط،(ـ26,736)خدمطـيب طـوـ(ـ267,472)مماجــلأورـمـ

فـيــمؤمؤثـل-اـةماا-ـمؤـسسطــمـية طـمؤكافحطــمسريانـبافمماحــمؤر لطــلأوم ـم ــمؤشروعــلاسمرـت ميــمطؤـحـمركـ ــلأمـلـمـاورـمـ

.CT SCANقســـمؤخمبرـوـمص دم طـوقســـلأشمطــممشخ ص طـ

م ـبدـيطــممام،ـ  ثـتسم ــمؤـسسطـإم ـ نـترىــمةــرـب  ـ2024ومملــمبشرىـتكـنـفيـعامـ طـم،ـلاسمكؤالـتمه  ــمؤرك ـوـفمما هـرسؤ اًـ

ـلاقسام،ـم كـنــمؤرك ـا لطـاـع ط،ـوخطـفـمم دمطـاحـــلأمام،ـملمخف نـع ـكاهـلــمؤرضـ ـو سـرهــوت ـديــخـدما ــممشـخ لاـوـممـاج

.اا،ـومشغلــمح افـملمؤك  ــلاقمصا يـملؤريضا ـبصةمإبوإجرـاــممؤل ا ـتحلـس نـوـ د،ـكؤاـتـــفمماحـمرك ــلأملـماورـمـبؤحافظطـ

مل ــنـ ولارـ(ـ5)مل ــنـ ولارـ مريكـيـفـيــمؤركـ ــمـر  سـوـ(ـ5)إنـتغط طـتكام نــمحدــلأ ا ـمـ ـخـدما ــمؤـسسـطـتحمـاجـسـةـياـًمحـــميـ

.  مط مريكيـ خرىـفيـب  طــمفروع،ـوتـف رـه هــممكام نـتحؤّلةاـجؤ ماـً مااطـ روـحـيؤك ـإا اذهاـإنـتظافر ــمم ـ ــوبا رـكلـمةاـبؤاـيس
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26,2802,921 7926941,876376

226,703,364

20,319,223

203,830,75039,396,000

صنعـــــاء–مركـــــز الأمـــــل لـــلأورام 



7

صنعـــــاء–المركــــز الرئيســــي 

L I F E  C E N T E R



ـــ ــمؤســـاعدـ ـملؤرضـــ ـ ـــقــممديـــدـم تح  

ــالــمغ ـ  ــطـ ــالـتـسيــ ــمس ــرهــمــ ـخ و س

.ا ديطومساعدـ وكسـفـــمشمااـوـمم دي 

8

خدمطـإيـــاـملؤرضـ ـومـرـف  هــمـ ـ

لنــمةسااـوـلأيفال،ــم ي ـيأتـنـم ـمخم

.ـممؤهـريطمحافظا ـومةايق

6462,393,273 1,14580,369,6572,152

ــــيــمخ ايــــطـوـمؤشــــغـلا ـ ـــــف رـ ورـ ـف ت

ــطـبهــدسـإكســابــمؤريضــا ـو ســره ،ـ ـم دوي

.و رف اـمحرســمؤهة طـوتؤك ةه ــقمصا يا

صنعاء–مركـز الحيـاة لرعايـة مرضـى السرطـان 
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1,068,000 11,000,0004,907,360
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42,396
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2023
39037,385,080

1 7

19,997
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DIRECTOR’S WORD

A new year has dawned upon us, in which the instillation of white hands and the giving of kind people will flourish. And 

between the first day of the year 2023 and the last day, there are days that carried within them efforts and success that 

deserve to be told. The year 2023 was a success story and a source of pride for those who sponsored and belonged to the 

foundation, as the foundation served through its main center and its branches in the governorates (18,472) people suffer from 

cancer annually, through Al-Amal oncology centers and units, it provided for them (267,472) medical services and (26,736) 

social care services through Al-Hayat centers for cancer care.

The efforts of the national cancer control foundation crowned with opening of the first phase of the ambitious strategic project, 

Al-Amal oncology center – Sana'a - represented by the laboratory department, pharmacy, and CT scan department.

Perhaps the good news will be in the year 2024, to complete the preparation of the center and officially open it at the 

beginning of the year, as the foundation seeks to see the light of the rest of the departments, so that the center will be a 

qualitative leap, and an advanced step forward, to relieve the burden of patients and their families and provide diagnostic and 

treatment services and perform operations under one roof.

Al-Amal oncology center was also opened in Ibb Governorate, and the Al-Hayat lab for the economic empowerment of 

female patients was opened in Sana’a.

Covering the costs of the foundation's minimum services requires approximately (5) million US dollars annually in the main 

center and another (5) million US dollars in the rest of the branches. And by financing these costs, we all bear the 

responsibility of saving lives that can be saved if our resolve is united and each one of us takes the initiative we can.



The national cancer control foundation 

was established on march 19, 2003 as 

a non-profit charitable institution, 

enjoying a legal personality and having 

an independent financial liability that 

performs its activities and authorities 

on a national basis in accordance with 

the procedures stipulated in its statute 

and in accordance with the principles of 

the constitution and the laws in the 

republic of Yemen.

The Yemeni leading foundation in 

cancer care.

The national cancer control foundation 

provides health services and social care to 

cancer patients in Yemen to alleviate their 

suffering through specialized centers with 

modern technologies.
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